
Aanhangsel tot het Verslag van de Handelingen der Tweede Kamer 1861 

VRAGEN 
door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel 107 
van het Reglement van Orde, en de daarop door de Regering 

schriftelijk gegeven antwoorden 

9 2 6 . VRAGEN van mevrouw Padt-Jansen (P.v.d.A.) 
betreffende de gang van zaken bij de adoptie-
voorbereiding. (Ingezonden 10 maart 1971.) 

1. Is het de Staatssecretaris bekend dat er grote onvrede 
bestaat bij aspirant-adoptiefouders over de gang van zaken bij 
de adoptievoorbereiding? 

2. Is de Staatssecretaris van oordeel dat ook op dit terrein 
de versnipperde structuur in de kinderbescherming een bron 
van onbehagen vormt? 

3. Is de Staatssecretaris niet van mening dat de belangen 
van kinderloze echtparen zo groot zijn dat de belangen van de 
vele maatschappelijke instituties die aspirant-adoptiefouders en 
adoptiefkinderen bij elkaar brengen, daaraan ondergeschikt 
dienen te zijn? 

4. Kan de Staatssecretaris de heersende vrees wegnemen 
dat in zijn komende discussienota over de structuur van de 
kinderbescherming geen voorstellen zullen worden gedaan ter 
verbetering van de adoptievoorbereiding? 

ANTWOORD van de heer Wiersma, Staatssecretaris van 
Justitie. (Ingezonden 30 maart 1971.) 

1. Het is bekend dat de feitelijke gang van zaken bij een 
adoptievoorbereiding aanleiding kan zijn voor onvrede bij 
adspirant-adoptiefouders. 

2. Zowel gebrek aan eenheid van uitvoering als soms ook 
een tekort aan duidelijkheid van de procedure, kunnen mede als 
bron voor dit onbehagen worden gezien. 

3. Deze vraag wordt bevestigend beantwoord. 

4. In de te verwachten discussie-nota over de organisatie 
van de kinderbescherming krijgt de adoptievoorbereiding 
ampele aandacht. 
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